
OR.0012.3.31.2021 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 31/21 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 28 września 2021 r. na sali 11 (Ratusz, I piętro) 
pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
2. Bartosz Skupień  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej 
3. Jarosław Surma  - Komendant Straży Miejskiej w Wieluniu 
4. Romuald Zalwert  - Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 
5. Beata Pilarczyk  - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu 
6. Wiesław Moszyński  - Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu 
7. Jarosław Rozmarynowski - Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Wieluń 
8. R.G    - skarżący 
 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Informacja o sporządzeniu protokołów nr 29/21 i 30/21 z poprzednich posiedzeń komisji. 
3. Rozpatrzenie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie organizacji ruchu na ul. 

Roosevelta w Wieluniu – wizja lokalna  
4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Wieluń za I półrocze 2021 r.  
5. Zapoznanie się z informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2020 rok. 
6. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu monitoringu wizyjnego w Wieluniu.  
7. Zapoznanie się z informacją o czystości wód, powietrza i hałasu na terenie Gminy Wieluń.  
8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/539/20 z dnia                       

30 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2021 

9. Zapoznanie się z informacją na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych 
pod kątem czystości powietrza na terenie Gminy Wieluń.   

10. Zapoznanie się z informacją o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni na terenie Gminy 
Wieluń.  

11. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu targowisk na terenie Gminy Wieluń.  



12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
13. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 
7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 

P u n k t  2 
 

Informacja o sporządzeniu protokołów nr 29/21 i 30/21 z poprzednich posiedzeń komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że: 

1) protokół nr 29/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 29/21? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 29/21 został przyjęty bez uwag; 

2) protokół nr 30/21 został przesłany emailem do członków komisji, a w chwili obecnej 
znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 30/21? Nikt się 
nie zgłosił. Protokół nr 30/21 został przyjęty bez uwag. 

 
P u n k t  3 

 
Rozpatrzenie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie organizacji ruchu na                        
ul. Roosevelta w Wieluniu – wizja lokalna  
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynął wniosek od Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie podjęcia działań dotyczących organizacji ruchu na 
ul. Roosevelta w Wieluniu (zał. nr 2). Zaznaczył, że wizja lokalna się odbyła, zostały wysłuchane 
opinie mieszkańców, które są jednoznaczne. Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos?  
 
Radny Tomasz Grajnert powiedział, że rozmawiał z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji                               
i Rozwoju i była kwestia tego typu, że jeżeli jakaś grupa mieszkańców zauważyła problem to 
przywrócenie stanu poprzedniego też nie jest rozwiązaniem problemu, bo przecież pojawiła 
się osoba, która napisała wniosek do burmistrza. Nie można pomniejszyć głosu jakiejś części 
mieszkańców. Woli, żeby została przywrócona poprzednia organizacja ruchu, ale tak, jak 
powiedział naczelnik Preś, przywrócenie poprzedniej organizacji nie jest całkowitym 
rozwiązaniem problemu.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, jaki jest problem? 
 
Radny Tomasz Grajnert oznajmił, że jest problem płynności ruchu.  
 
Skarżący stwierdził, że aż tak źle na tej ulicy nie jest. Największy problem jest w momencie, 
kiedy jest pogrzeb i wyjazd z parkingu przy kaplicy do ul. 3 Maja. Tylko, co w sytuacji, kiedy jest 
korek do Domku Harcerza czy ul. Wiśniowej i te auta nie mogą się włączyć do ruchu                                  



w ul. 3 Maja? Ktoś podnosi to, że cała ulica jest zastawiona autami i nie można przejechać – 
nie jest tak. Nie jest cały czas zastawiona autami, są przerwy między nimi.  
 
Radny Tomasz Grajnert proponuje, żeby przywrócić poprzednią organizację ruchu i iść krok 
dalej, czyli zrobić tymczasowe włączenie od strony ul. Polnej i wtedy zmniejszy się ruch na ul. 
Roosevelta. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zaznaczył, że to rozwiązanie jest globalne.  
 
Skarżący oznajmił, że można by było to zrobić wtedy, kiedy był remont ulicy.  
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że w przyszłości jest planowane włączenie drogi 
dojazdowej od strony ul. Popiełuszki 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, że obecnie jest realizowany 
zakup terenu pod powiększenie cmentarza i prawdopodobnie będzie robiony kiedyś dojazd z 
drugiej strony. 
 
Przewodniczący Radosław Buda wyraził zdanie, że przedstawiciele urzędu myślą o tym, żeby 
to poodciążać. 
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że to jest jednak odległy termin. A chodzi o to, żeby temat 
rozwiązać szybciej.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że na najbliższej sesji 
RM jest projekt uchwały o wykup działki od prywatnego właściciela pod powiększenie 
cmentarza i jednocześnie połączenie terenu cmentarza z drogą  (ul. Polna). Jest tam malutki 
kawałek, który jest typową mieszkaniówką, zrobi się wtedy dodatkowy dojazd do cmentarza.  
 
Przewodniczący Radosław Buda stwierdził, że trzeba naprawić to, co zostało zepsute. Zgłosił 
wniosek w sprawie likwidacji znaku B-35 na ww. ulicy i przywrócenie poprzednio 
funkcjonującej organizacji ruchu. Zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem ww. wniosku,  
kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 
przyjęli wniosek. Wniosek nr 20/31/21 stanowi zał. nr 3. 
 

P u n k t  4 
 

Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Wieluń za I półrocze 2021 r. (zał. nr 4) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za I 
półrocze 2021 r., kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 głosach 
„za”, 1 głosie „wstrzymującym się”) przyjęli ww. sprawozdanie. Wniosek nr 97/31/21 stanowi 
zał. nr 5. 

 



P u n k t  5 
 
Zapoznanie się z informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Wieluń za 2020 rok.                           
(zał. nr 6) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi?  
 
Radny Tomasz Grajnert  zapytał, czy dużo jest programów zewnętrznych? 
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu Beata Pilarczyk oznajmiła, że są 
realizowane 2 projekty unijne: dla osób do 30 roku życia i powyżej 30 roku życia.   
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, czy są środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej? Jaka 
to jest to kwota? 
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu Beata Pilarczyk stwierdziła, że środki cały 
czas są dostępne. To kwota 25 tys. zł brutto.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zapytał, ile osób korzysta z takich środków w tym roku z racji 
trudniej sytuacji z powodu pandemii? 
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu Beata Pilarczyk oznajmiła, że w I półroczu 
br. były 43 dotacje na rozpoczęcie działalności. W zeszłym roku było 28. 
 
Więcej  uwag nie stwierdzono.  
Informacja została przyjęta  

P u n k t  6 
 

Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu monitoringu wizyjnego w Wieluniu (zał. nr 7) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi?  
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że nie udało się zrealizować zakupu kamery na os. 
szpitalem. Poprosił o wyjaśnienie. 
 
Komendant Straży Miejskiej Jarosław Surma stwierdził, że to było w I przetargu, w II przetargu 
jest wyłoniony wykonawca, 30.09.2021 będzie podpisywana umowa. 
 
Radny Tomasz Grajnert dopytał, czy jest ustalona lokalizacja? 
 
Komendant Straży Miejskiej Jarosław Surma uściślił, że mówi o trzech kamerach wjazdowych, 
zgodnie ze złożoną petycją. Kamera na placu zabaw póki co nie jest realizowana.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał. odn. zapisu nt.  strajk kobiet – na czym polegała 
obserwacja? 
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
stwierdził, że zadania były rozpisane dla wszystkich, monitoring jest wykorzystywany, jest 
większa czujność jeśli chodzi o łamanie prawa. 



Przewodniczący Radosław Buda zapytał odn. zapisu: łamanie obostrzeń w związku z 
koronawirusem – ujawniono takie osoby? 
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
oznajmił, że był okres, kiedy należało nosić maseczki i jeżeli było większe skupisko ludzkie to 
patrol policji reagował.  
 
Przewodniczący Radosław Buda przypomniał, że po śmiertelnym pobiciu na ul. Reformackiej, 
radny Akulicz postawił tezę, że monitoring i jego pracownicy nie spełnili do końca swojej 
funkcji.  Czy było jakieś postępowanie wyjaśniające? 
 
Komendant Straży Miejskiej Jarosław Surma – z tego co wie, z kamer monitoringu nie było w 
ogóle widać tego zdarzenia. Kamera znajduje się na szczycie bloku nr 10, w dzień wszystko 
widać, ale w nocy lampy rozpraszają światło.  
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
stwierdził, że jeżeli osoba obsługująca monitoring patrzy akurat w konkretną kamerę i ją 
przybliża - to wszystko wyraźnie widać. Natomiast, jeśli kamera sama nagrywa - to na tyle się 
obraz rozmywa, że nie można ustalić konkretnych rzeczy.  
 
Przewodniczący Radosław Buda poprosił o szczegóły spotkania, które odbyło się pod kątem 
bezpieczeństwa w parku im. Żwirki i Wigury.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, że jednym z punktów 
spotkania były zwiększone służby ponadnormatywne w parku im. Żwirki i Wigury. Kolejnym 
punktem była próba likwidacji ławek w parku. Ławki w parku były tak usytuowane, że sprzyjały 
spotykaniu się grup ludzi. Takie miejsca w parku zostały zlikwidowane, pozostawiono 
pojedyncze ławki. Jest opracowywany projekt doświetlenia alei głównej przy ul. Krakowskie 
Przedmieście, przed Starostwem Powiatowym  i na placu zabaw za starostwem. 
 
Radny Jarosław Rozmarynowski  zaznaczył, że była mowa, żeby łobuzów przestać karać 
mandatami, bo to nic nie daje, tylko wnioski od razu kierować do sądu. Czy to się zdarzało już?  
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
stwierdził, że jest to czynione, gdy wiadomo, że osoba kolejny raz zatrzymana nie płaci 
mandatu.  
 
Radny Tomasz Grajnert  zapytał, czy patrole ponadnormatywne są oznakowane? 
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
oznajmił, że są oznakowane umundurowane. 
 
Radny Tomasz Grajnert  podkreślił, że może warto to przemyśleć, bo kiedy osoby pijące w 
parku widzą, że idzie patrol to zdążą schować alkohol.  
 
Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu Wiesław Moszyński 
zaznaczył, że odnośnie służb nieumundurowanych, są stosowane te chwyty. Tylko jest też 
druga strona medalu - że patroli wtedy nie widać.  



Przewodniczący Radosław Buda zwrócił się z prośbą, żeby nie kierować służb 
ponadnormatywnych na targowisko, tylko w centrum miasta. 
 
Więcej  uwag nie stwierdzono.  
Informacja została przyjęta  

P u n k t  7 
 

Zapoznanie się z informacją o czystości wód, powietrza i hałasu na terenie Gminy Wieluń (zał. 
nr 8) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? Nikt się nie zgłosił. 
 
Informacja została przyjęta  

P u n k t  8 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/539/20 z dnia  30 grudnia 
2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2021 (zał. nr 9) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi?  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zgłosiła autopoprawkę polegającą na: 

1) „w załączniku do projektu uchwały zadanie pn.: Fundusz na pokrycie kosztów 
skierowania na leczenie zmniejszyć do kwoty 2000,00 zł; 

2) w załączniku do projektu uchwały zadanie pn.: działania informacyjno-edukacyjne, w 
tym kampanie edukacyjne dla sprzedawców i konsumentów zwiększyć do kwoty 
83.000,00 zł” 

 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, jakie jest uzasadnienie? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, że koszt jednego skierowania 
to jest kwota ok. 440,00 zł. Nie wydaje się, żeby było aż tyle skierowań do końca roku. 
 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w GW Jarosław 
Rozmarynowski zaznaczył, że środki na to zadanie zostały przeszacowane. Przybliżył, czym 
zajmuje się GKRPA. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy są planowane jakieś prelekcje w szkołach? 
 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w GW Jarosław 
Rozmarynowski oznajmił, że pracownik policji prowadzi pogadanki w szkołach. Na przyszły rok 
jest plan zwiększenia szkoleń w tych placówkach. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/539/20 z dnia  30 grudnia 
2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 



Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2021                                              
z autopoprawką, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. Opinia nr 98/31/21 stanowi zał. nr 10. 

 
P u n k t  9 

 
Zapoznanie się z informacją na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych pod 
kątem czystości powietrza na terenie Gminy Wieluń. (zał. nr 11) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? Nikt się nie zgłosił  
 
Informacja została przyjęta  

P u n k t  10 
 

Zapoznanie się z informacją o utrzymaniu porządku, czystości i zieleni na terenie Gminy Wieluń. 
(zał. nr 12) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi?  
 
Radny Tomasz Grajnert podziękował za czysty Wieluń.  
 
Zastępca przewodniczącego Maria Zarębska zapytała, czy na ul. Długosza jest możliwość 
wykonania pielęgnacji drzew? Jest tam wymienione oświetlenie, jednak drzewa je 
przysłaniają. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk stwierdziła, że była tam 
przeprowadzona wizja lokalna - nie jest to problem drzew, tylko oświetlenia, ponieważ nie 
idzie ono w pasie drogowym, tylko za chodnikiem, a drzewa rosną przed chodnikiem. Trzeba 
by drzewa całkowicie ściąć, żeby lampy dały światło.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 
drzewa już zostały przycięte, to są drzewa kilkudziesięcioletnie i nie można ich więcej ściąć. 
Kwestia przebudowy infrastruktury w przyszłości pozwoli rozwiązać ten problem.  
 
Radny Krzysztof Poznerowicz zapytał, czy na ul. Porzeczkowej urząd planuje nowe nasadzenia 
platanów tej jesieni? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, że z jednej i drugiej strony 
biegną instalacje, które uniemożliwiają nasadzenia większych drzew. Jednakże będą 
realizowane nasadzenia gatunków o pokroju kolumnowym.  
 
Radny Bronisław Mituła zaznaczył, że jako sołtys musi zabezpieczyć środki na sprzątanie na 
terenach wiejskich.   
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk uściśliła, że na osiedlach nie ma tego 
problemu, bo tereny sprząta gmina. Natomiast na terenach wiejskich po to jest większy 
fundusz sołecki, żeby były środki na to zadanie. 



Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ławki w lasku zostały naprawione? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił, że 
zostały zdemontowane i postawione nowe. 
 
Przewodniczący Radosław Buda podziękował za realizację tematu przeniesienia siłowni 
napowietrznej.  
 
Radny Robert Duda w imieniu mieszkańców podziękował za siedziska przy ul. Sadowej.  
 
Radny Bronisław Mituła podziękował za ławeczkę przed remizą OSP. 
 
Radny Jarosław Rozmarynowski  poprosił o zamontowanie jeszcze jednej ławki przy parku im. 
Pileckiego w okolicy placu zabaw. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
Informacja została przyjęta  

P u n k t  11 
 

Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu targowisk na terenie Gminy Wieluń (zał. nr 13) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma uwagi? Nikt się nie zgłosił  
 
Informacja została przyjęta  

P u n k t  12 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęło pismo od Członka Zarządu 
Osiedla Nr 7 dot. wniosku do budżetu GW na 2022 r. (zał. nr 14).  
 
Radny Tomasz Grajnert wyraził zdanie, żeby projekt na ul. Kijak nie stracił ważności i żeby 
zrobić projekt do ul. Harcerskiej. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaznaczyła, że urząd stawia sobie 
obecnie priorytety w działaniu, będzie się przymierzał do wyboru projektu budowy nowego 
basenu. Będzie prośba, żeby się skupić na tym projekcie w celu jego realizacji i nieskupianie 
się na mniejszych zadaniach.  
 
Radny Robert Duda stwierdził, że w dniu wczorajszym na skrzynki meilowe został przekazany 
projekt uchwały o powołaniu Młodzieżowej Rady Miejskiej - zwrócił się, żeby zaopiniować 
projekt na kolejnym posiedzeniu.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zapytał, odn. najazdu od strony Gminy Wieluń na most na 
szlaku kolejki wąskotorowej przy granicy z Gminą Mokrsko, wysypanego miękkim gruzem - czy 
to już jest zakończone? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk stwierdziła, że inwestorem jest Gmina 
Mokrsko, to leży w ich gestii.  



Przewodniczący Radosław Buda złożył wniosek w sprawie usunięcia obumarłych drzew przy ul.                        
3 Maja w Wieluniu, na wysokości Powiatowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu  

 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem ww. wniosku, kto 
jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 głosach  „za”) 
przyjęli ww. wniosek. Wniosek nr 21/31/21 stanowi zał. nr 15. 
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 
P u n k t  13 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                                                    Radosław Buda 


